
Protokół Nr II /2014 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 10 grudnia 2014 r. 

 

II Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 10 

grudnia 2014 r. sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1300, a zakończyły ok. godz. 1450. 

Ad. 1  

 Otwarcie II Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu - Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank, 

- Wójt Gminy Kurzętnik – Wojciech Dereszewski, 

- Wójt Gminy Biskupiec – Arkadiusz Dobek,  

- Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie – Tomasz Waruszewski, 

- Sędzia Sądu Rejonowego w Iławie – Michał Lasota, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego (lista 

- załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Katarzyna Ochocka z „Gazety Nowomiejskiej”, Aleksandra 

Malinowska z „Kuriera Iławskiego”, Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego 

oraz Marcin Sarnowski z TV NML. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Starosta Zbigniew Ziejewski i 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wiśniewski złożyli Burmistrzowi Miasta Józefowi 

Blankowi oraz Wójtom Gminy Kurzętnik Wojciechowi Dereszewskiemu i Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie Tomaszowi Waruszewskiemu gratulacje z okazji wyboru na kolejną 

kadencję. Gratulacje otrzymał również nowy Wójt Gminy Biskupiec Arkadiusz Dobek.   
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W imieniu samorządowców głos zabrał Wójt Gminy Kurzętnik. P. Dereszewski podziękował 

za gratulacje. Stwierdził, że z ich strony powinna paść deklaracja uczciwej i zdrowej 

współpracy, przede wszystkim pod kątem budowy dróg lokalnych. Stymulowanie rozwoju 

gospodarczego to motor napędowy. Aktywni samorządowcy to tacy, którzy pobudzają 

aktywność lokalną, ożywiają proces decyzyjny i zachęcają inwestorów do inwestowania. 

Wyraził przekonanie, że Nowe Miasto i cały powiat nowomiejski predestynuje do tego, aby 

rozwijać się bardzo dynamicznie.  

Starosta powiedział, że strategią dla powiatu będzie przede wszystkim obwodnica. Tematem 

numer dwa będzie budowa sali gimnastycznej w Kurzętniku, tematem numer trzy – remont 

oddziału chirurgicznego w Szpitalu Powiatowym, tematem numer cztery – remonty dróg. 

Środki na wspólne przedsięwzięcia z gminami są zapisane w projekcie budżetu. Pewna jest 

już "schetynówka" – remont drogi powiatowej do Gwiździn. Powiat będzie wszystko robił, 

żeby współpraca była jak najlepsza.  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecny był radny Adam Głowacki. 

Na sali obecni byli także: Ewa Dembek, Marek Piątkowski i Andrzej Lewandowski. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad (załącznik nr 4). Następnie 

wnioskował o rozszerzenie porządku o dodatkowy punkt – 4a. Ślubowanie radnych. 

Wyjaśnił, że na sali jest p. Ewa Dembek, która nie była obecna na pierwszej sesji. Na sesję 

przybyli również p. Andrzej Lewandowski i Marek Piątkowski, którzy obejmują mandat 

radnego, zgodnie z postanowieniami Komisarza Wyborczego. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 13 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie II Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 

4a Ślubowanie radnych. 
5. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Powiatu. 
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6. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034: 
a) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej (Uchwała Nr RIO.IV-0120-362/2014) 
b) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r.: 
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,  
b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2015 r.(Uchwała Nr RIO.IV-0120-361/2014) 
c) odczytanie opinii Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku Starosty Nowomiejskiego, 
d) odczytanie opinii Komisji Budżetowej, 
e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji, 
f) podjęcie uchwały. 

9. Przerwa 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIX/465/2014 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVII/364/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034 oraz uchwał zmieniających: XLIX/383/2014 z 
dnia 23.01.2014 r., L/400/2014 z dnia 27.02.2014 r., LI/407/2014 z dnia 27.03.2014 r., 
LII/411/2014 z dnia 23.04.2014 r., LIII/419/2014 z dnia 28.05.2014 r., LIV/431/2014 
z dnia 26.06.2014 r., LV/437/2014 z dnia 31.07.2014 r., LVI/445/2014 z dnia 
11.09.2014 r., LVII/454/2014 z dnia 24.09.2014 r., LVIII/459/2014 z dnia 30.10.2014 
r., LIX/465/2014 z dnia 14 listopada 2014 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIX/466/2014 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLVII/365/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2014 r. oraz 
uchwał zmieniających: XLIX/384/2014 z dnia 23.01.2014 r., L/401/2014 z dnia 
27.02.2014 r., LI/408/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/412/2014 z dnia 23.04.2014 r., 
LIII/420/2014 z dnia 28.05.2014 r., LIV/432/2014 z dnia 26.06.2014 r., LV/438/2014 
z dnia 31.07.2014 r., LVI/446/2014 z dnia 11.09.2014 r., LVII/455/2014 z dnia 
24.09.2014 r., 170/877/2014 z dnia 13.10.2014 r., LVIII/460/2014 z dnia 30.10.2014 
r., LIX/466/2014 z dnia 14 listopada 2014 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia delegata Powiatu Nowomiejskiego na 

Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich. 
14. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
15. Sprawy różne. 
16. Zakończenie obrad II Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 3  

 Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Jan Czapliński. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Czapliński wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 
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Ad. 4a 

Ślubowanie radnych 

Sędzia Sądu Rejonowego w Iławie Michał Lasota, pełniący funkcję Przewodniczącego 

Powiatowej Komisji Wyborczej wręczył zaświadczenie o wyborze na radnego powiatu 

nowomiejskiego V kadencji p. Ewie Dembek.  

/wręczenie zaświadczenia/ 

Następnie Przewodniczący odczytał postanowienia Komisarza Wyborczego w Elblągu nr 

18/02/12/14 (załącznik nr 5) i nr 20/02/14 (załącznik nr 6) 

Postanowienia nr 17/02/12/14 oraz nr 19/02/12/14 w sprawie wygaśnięcia mandatów radnych 

Józefa Blanka i Tomasza Szczepańskiego stanowią załączniki nr 7 i 8.   

 

Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

"Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i 

innych praw Rzeczypospolitej Polskiej". 

Poinformował, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg". 

Następnie radni: Ewa Dembek, Andrzej Lewandowski i Marek Piątkowski wypowiadali 

słowo „ślubuję” i złożyli podpisy pod rotą ślubowania oraz na liście obecności.  

Roty ślubowania stanowią załącznik nr 9 (3 sztuki) 

Aktualnie na sali obecnych jest 16 radnych. 

Radna Ewa Dembek złożyła gratulacje nowemu Staroście i Wicestaroście. Życzyła udanej 

kadencji, realizacji wszystkich planów i zamierzeń. 

Ad. 5 
 Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad I Sesji Rady Powiatu p. Marcin Buliński poinformował, że zapoznał się z 

protokołem. Protokół odzwierciedla przebieg sesji. Radny wnioskował o jego przyjęcie bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr I/2014. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radni nie złożyli żadnych wniosków i zapytań. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034: 

a) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej (Uchwała Nr RIO.IV-0120-362/2014) 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska odczytała uchwałę RIO (załącznik nr 10) 

Zwróciła uwagę, że RIO omyłkowo wskazało w pkt. 1, że w wykazie przedsięwzięć błędnie 

wykazano limit zobowiązań wydatku bieżącego związanego z realizacją projektu „COOL-

ciekawi, otwarci, odważni licealiści…” W WPF jest prawidłowy zapis. Jeżeli chodzi o pkt. 2 

dotyczący wydatku majątkowego pn. budowa chodnika w przy drodze powiatowej 1270, 

istotnie w projekcie budżetu zabrakło takiego zapisu. Pomyłkę skorygowano. P. Skarbnik 

poprosiła również o poprawienie błędu pisarskiego w par. 2 uchwały – wykaz przedsięwzięć 

realizowanych dotyczy lat 2015 – 2016, a nie jak omyłkowo wpisano 2015 - 2034.  

b) podjęcie uchwały 

Zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań i uwag. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr II/14/2014 (załącznik nr 11) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 

2015 r.: 

b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2014 r.(Uchwała Nr RIO.IV-0120-361/2014) 

P. Skarbnik odczytała uchwałę RIO (załącznik nr 12). 

c) odczytanie opinii Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku Starosty 

Nowomiejskiego 

Starosta poinformował, że dziś odbyło się posiedzenie komisji. Komisja jednogłośnie podjęła 

Uchwałę nr 2/ 2014 (załącznik nr 13). 

d) odczytanie opinii Komisji Budżetowej 

Opinię komisji (załącznik nr 14) odczytała Przewodnicząca Komisji Budżetowej Agnieszka 

Stajszczak. 

e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji 

Stanowisko (załącznik nr 15) przedstawił Starosta.   

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały (załącznik nr 16). Następnie zapytał czy radni 

jakieś mają pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

f) podjęcie uchwały 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr II/15/2013 (załącznik nr 17) 

podjęto jednogłośnie. 

 

Starosta poinformował Wójtów i Burmistrza, że Zarząd Województwa ogłosił konkurs, w 

ramach którego można aplikować o środki na budowę dróg, mostów, przepustów. Nabór trwa 

do 15 stycznia 2015 r. Dofinansowanie wynosi 95%, a do rozdania jest 20 mln zł. 

Teoretycznie na każdy powiat przypada 1 mln zł. Starosta poprosił, aby zapoznać się ze 

szczegółowym regulaminem naboru w ramach konkursu nr 01/14/5.1.6 z zakresu osi 

priorytetowej 5 - INFRASTRUKTURA TRANSPORTOWA REGIONALNA I LOKALNA, 

Działanie 5.1 Rozbudowa i modernizacja infrastruktury transportowej warunkującej rozwój 

regionalny, Poddziałanie 5.1.6 Infrastruktura drogowa warunkująca rozwój regionalny. 

Następnie Przewodniczący złożył wszystkim zebranym życzenia świąteczne i ogłosił 10 

minut przerwy. 

Ad. 9 

 Przerwa  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 15 radnych. Nieobecni są: Starosta Ewa Dembek i radny 

Adam Głowacki. 

Oprócz radnych na sali obecni są: Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, przedstawiciele 

mediów, protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/364/2013 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034 oraz uchwał 

zmieniających: XLIX/383/2014 z dnia 23.01.2014 r., L/400/2014 z dnia 27.02.2014 r., 

LI/407/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/411/2014 z dnia 23.04.2013 r., LIII/419/2014 z dnia 

28.05.2014 r., LIV/431/2014 z dnia 26.06.2014 r., LV/437/2014 z dnia 31.07.2014 r., 

LVI/445/2014 z dnia 11.09.2014 r., LVII/454/2014 z dnia 24.09.2014 r., LVIII/459/2014 z 

dnia 30.10.2014 r., LIX/465/2014 z dnia 14 listopada 2014 r. 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że ogólny stan zadłużenia powiatu 

wynosi 36,88%. Wskaźniki są spełnione. Nadwyżka operacyjna w wysokości 2 369 911 zł. w 

całości finansuje zadania inwestycyjne, na które, jak wiadomo, miały być przeznaczone 

środki ze sprzedaży mienia. Sytuacja jest stabilna, ale należy ją monitorować, żeby nadal była 

możliwość obsługi zadłużenia.   

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr II/16/2014 (załącznik nr 18) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIX/466/2014 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVII/365/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 

19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2014 r. oraz 

uchwał zmieniających: XLIX/384/2014 z dnia 23.01.2014 r., L/401/2014 z dnia 

27.02.2014 r., LI/408/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/412/2014 z dnia 23.04.2014 r., 

LIII/420/2014 z dnia 28.05.2014 r., LIV/432/2014 z dnia 26.06.2014 r., LV/438/2014 z 

dnia 31.07.2014 r., LVI/446/2014 z dnia 11.09.2014 r., LVII/455/2014 z dnia 24.09.2014 

r., 170/877/2014 z dnia 13.10.2014 r., LVIII/460/2014 z dnia 30.10.2014 r., LIX/466/2014 

z dnia 14 listopada 2014 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Skarbnik poinformowała, że budżet zarówno po stronie dochodów jak i wydatków wzrasta o 

kwotę 18 961 zł. Wskaźniki pozostają nienaruszone. Budżet został szczegółowo omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji. Ostateczne zmiany w budżecie będą dokonane na sesji w 

dniu 30 grudnia. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr II/17/2014 (załącznik nr 19) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł radny Bogumił Kurowski. Aktualnie na sali obecnych jest 14 radnych. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz ze stawkami: 

- miesięczne wynagrodzenie zasadnicze - 5 900,00 zł. 

- dodatek funkcyjny - 1 900,00 zł. 
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- dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego -  

3 120,00 zł. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20. 

Na salę obrad wszedł radny Kurowski. Aktualnie na sali obecnych jest 15 radnych. 

Przewodniczący poinformował, że do ustalenia pozostaje jeszcze dodatek za wysługę lat. 

Starosta wystąpił do byłych zakładów o przedłożenie zaświadczeń dotyczących przebiegu 

zatrudnienia, ale jeszcze nie ma ich na piśmie (część zakładów została zlikwidowana i 

uzyskanie dokumentów trwa), dlatego ustalenie dodatku należy odłożyć na następne 

posiedzenie. Chodzi o kwotę rzędu 1 100 zł.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. 

Radny Jan Czapliński zapytał jak się to ma do wynagrodzenia poprzedniego starosty. 

Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska odpowiedziała, że jest różnica jeżeli chodzi o 

dodatek specjalny. Poprzednia starosta miała 30%, a tu jest propozycja – 40%. Wysokość 

wynagrodzenia jest zgodna z rozporządzeniem tzn. nie przekracza maksymalnej kwoty 

12 365,22 zł.  

Przewodniczący powiedział, że w zasadzie ustalanie wynagrodzenia starosty odbywa się raz 

na 4 lata i raczej nie wchodzą już w grę żadne inne regulacje wynagrodzenia. Oczywiście 

poza wspomnianą wysługą lat. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jeszcze uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli 

uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Za uchwałą nr II/18/2014 (załącznik nr 

21) głosowało 14 radnych, Starosta wstrzymał się od głosu.  

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia delegata Powiatu Nowomiejskiego na 

Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr II/19/2014 (załącznik nr 22) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 14 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. 15 

Sprawy różne 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z wytycznymi Urzędu Skarbowego oświadczenia 

majątkowe składane w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, należy wypełniać 

zgodnie ze stanem na dzień złożenia ślubowania czyli w przypadku większości radnych na 

dzień 1 grudnia, natomiast w przypadku radnych, którzy dziś złożyli ślubowania – na dzień 

10 grudnia.  

Starosta poinformował, że dziś Zarząd podjął uchwałę w sprawie przystąpienia do programu 

„Junior – program aktywizacji zawodowej absolwentów niepełnosprawnych.” Wartość 

projektu, który ma realizować Powiatowy Urząd Pracy to ponad 190 tys. zł. Na następną sesję 

przygotowana będzie uchwała Rady Powiatu w sprawie realizacji programu. Poinformował 

również, że Zarząd wyraził zgodę na wybór firmy ubezpieczeniowej, która będzie 

ubezpieczać mienie powiatu. Jest to forma InterRisk Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z 

Olsztyna. Odbył się przetarg, mienie powiatu ubezpieczono na okres 3 lat na łączną kwotę 

117 170,00 zł.  

Radny Buliński powiedział, że jest to niższa oferta niż planowano. Będą z tego tytułu duże 

oszczędności.  

Randy Czapliński zapytał czy firma ubezpiecza również zdarzenia na drogach – OC. 

Starosta odpowiedział, że w ramach polisy będą ubezpieczone wszystkie samochody, ale nie 

potrafi odpowiedzieć czy jest też ubezpieczenie OC. Na następnej sesji przekaże odpowiedź 

w tej sprawie.  

Przewodniczący poinformował, że następna sesja odbędzie się 30 grudnia br. o godz. 12, 

wspólne komisje będą o godz. 11 (w budynku Komendy Powiatowej PSP) 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 16 

Zakończenie obrad II Sesji Rady Powiatu 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady II Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu.     

 

       Protokół sporządziła:   Przewodniczący Rady Powiatu 

      Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 
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